

Terms & Conditions

- I confirm/declare that the source of the money for this transaction(s) is legitimate and not from any illegal sources (such as money laundering).
- If the amount has been cancelled for any reason whatsoever, I agree that the bank will credit the returned amount in my account irrespective of differences in exchange rates and /or charges.
- It is understood that I/We release and indemnify you and your correspondents from and against the consequences of any irregularity, delay, mistake, telegraphic error, omission or misinterpretation that may arise and from and against any loss which may be incurred the persons named in the instructions overleaf or retaining the funds should you or your correspondents deem such retention expedient pending confirmation of the identity of any person or of the above instructions by a letter or otherwise.
- I/We understand that should all or any of these telex transfers be unpaid and refunded to BBK, I/We can only reclaim the value thereof at the buying rate of the day when the refund takes place. The refund cannot be effected until BBK has received definite advice from its correspondents that the funds are unpaid and that the original instructions have been cancelled.
- Telex transfers will be executed by BBK on the same or following business day of the customer request at the Bank's selling rate of that day depending on the bank's cut - off times.

Authorized Signature :

الأحكام والشروط

- أقر أن مصدر هذا المال قانوني وأنه ليس من أية مصادر غير قانونية (غسيل أموال).
- إذا تم إرجاع المبلغ لأي سبب، أوافق على قيام البنك بإيداع المبلغ المرجع في حسابي وليس المبلغ الذي سبق إرساله.
- من المتفق عليه صراحة أنكم ومراسليكم في حل من أية مسؤولية عن أية نتائج قد تقع بسبب أي اختلاف أو تأخير أو خطأ تلغرافي أو خلط في نقل التعليمات وأنها نوافق على أنكم وكذلك مراسليكم سوف لا تتحملون أية مسؤولية إذا تأخر دفع المبلغ بسبب حرص عملائكم على الحصول على التأكيد والمعلومات اللازمة لإثبات صحة ما ورد في هذا التحويل من أسماء وتعليمات، إننا نوافق أيضاً على أن نعوضكم ومراسليكم عن أية خسارة قد تنتج من جراء ذلك.
- أوافق/ نوافق على أنه في حالة عدم هذه التحويلات أو أي منها وإعادتها إلى بنك البحرين والكويت، فإن القيمة التي سأطالب / نطالب بها ستكون بمعدل سعر الشراء في اليوم الذي يتم فيه إعادة التحويل. كما أنه لا يحق لي / لنا مطالبة البنك بإعادة قيمة التحويل إليّ / إلينا إلا بعد أن يعاد إليه التحويل وبعد أن يتسلم البنك إشعاراً نهائياً من مراسليه يثبت أن التحويل لم يتم صرفه وأن العمليات الأصلية المتعلقة بهذا التحويل قد ألغيت.
- يتم تنفيذ التحويلات المصرفية أو التلكسات من قبل بنك البحرين والكويت في نفس اليوم أو يوم العمل التالي لطلب العميل وباستخدام سعر البيع السائد في ذلك اليوم على حسب الوقت المحدد للخدمة المختارة

المخول بالتوقيع :